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Abstract (en)
[origin: US4561077A] A wrist watch has a bracelet connected to the watch casing by hinges. Each hinge comprises four lugs which are formed in
one piece with the peripheral casing portion and rim portion of the casing, the lugs defining therebetween three spaces which are each occupied
by one of three hinge elements provided at one end of the adjacent bracelet half. The casing is made of plastics material. A metal pivot pin extends
through holes formed in the elements.

Abstract (fr)
Montre-bracelet dont le bracelet est relié au boîtier de montre par des charnières. Chaque charnière (5) comprend quatre éléments (6) venus d'une
seule pièce avec la carrure-lunette du boîtier (1), ces éléments (6) délimitant entre eux trois espacements (9) occupés chacun par l'un de trois
éléments de charnière (8) prévus à une extrémité du demi-bracelet (2) adjacent. Le boîtier (1) est réalisé en matière plastique. Un axe d'articulation
métalique (11) traverse des trous (7 et 10) ménagés dans les éléments (6 et 8 respectivement).
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